
Volkstuinvereniging gemeente Veere 

Onderwerp:    kort verslag bijeenkomst complexcoördinatoren  

Datum        : 28 november 2024    

Plaats:         Grijpskerke, Bijgebouw Michaelskerk aan de Kerkring.  

Aanwezig: bestuur:  
Floor Arts(voorzitter), Jan de Groot, Freek Wisse(notulist), Piet de Keuning. 
Chris Vreugdenhil(spreker) 
Coördinatoren: Kees Roelse, Carla Janisse en Rinus van de Sande(Westkapelle), Isaac 
Bebelaar, Arianne Lous en   Matthijs Louws(Oostkapelle), Hans Geertse  (Grijpskerke), Janis 
Wisse(Meliskerke), Eveline Ravays en Jaap Poortvliet(Koudekerke), Hans 
Schotman(Aagtekerke), Jaap Krijger(Biggekerke)  
Afwezig met kennisgeving:  Rozalien Lodiers, Joos Eggebeen en Ko Riemens  

1. De voorzitter, Floor Arts, opent de vergadering. Floor heet iedereen hartelijk 
welkom.  In het bijzonder Arianne Lous, die vanaf volgend jaar Isaac Bebelaar gaat 
vervangen. Iedereen stelt zich even voor.    

2. Notulen vergadering d.d. 23-11-2023: De notulen worden goedgekeurd. Er zijn geen 
vragen n.a.v. deze notulen.  

3. Algemene stand van zaken:  Piet de Keuning geeft een overzicht van de verhuur.  
We hebben 247 leden en 304 tuinen.  De bezetting van de tuinen is gunstig. 
Koudekerke heeft het meeste verloop en momenteel 6 tuinen vrij. Op Aagtekerke, 
Veere(Zanddijk) en Grijpskerke zijn ook een paar tuinen vrij. Verder is er bijna een 
volledige bezetting met op Biggekerke de grootste wachtlijst. Piet zal binnenkort aan 
ieder complex een volledig overzicht sturen.  De coördinatoren kunnen dan zelf alles 
controleren.  

4. Financiële stand van zaken: Jan de Groot: De vereniging staat er financieel gezond 
voor. We hebben in 2024 positief resultaat. Op de betaalrekening staat nu 5500,- 
euro en op de bankrekening 13.000,- euro. De afrekening van het water is nog niet 
precies bekend. Op de begroting van 2025 wordt uit gegaan van dezelfde huurprijs 
per m2. De onderhoudskosten van de complexen bleven in 2024 beperkt.. Men gaat 
akkoord met de concept begroting voor 2025.  De borgsom wordt na enige discussie 
niet verhoogd. 

5. Aanvullen en opvolging van onze bestuursleden:  Floor: Freek vindt het tijd om te 
gaan stoppen. Volgens de gestelde termijnen in onze statuten zou een vervanging 
door nieuwe bestuursleden verplicht zijn. Het idee wordt geopperd om na te gaan of 
misschien partners van onze leden hiervoor in aanmerking zouden kunnen komen. In 
de statuten is hiermee geen rekening gehouden maar met instemming van de ALV. 
moet dat geen probleem zijn.   

6. Opstarten cursus voor ecologisch tuinieren:  De cursus is volgeboekt. Eveline vraagt 
of er nog iemand bij kan. Piet de Keuning zal de organisatie van Huub van der Laan 
overnemen.  

7. Combineren van bestelling voor schelpen: Het frezen van de schelpenpaden wordt 
op enkele complexen (informeel) door de gemeente gedaan. De aankoop van 



schelpen is duur, dus voorlopig uitstellen en proberen met de bestaande laag te 
werken.  

8. Pauze. 
9. Chris Vreugdenhil, initiatiefnemer van de zelfoogst boerderij Happyhill, geeft uitleg 

over zijn project.  Chris heeft met zijn vrouw een hectare landbouwgrond op 
Walcheren. Zij willen met “stroken” landbouw biologische producten gaan 
verbouwen. Ze zitten in de opbouwfase. Chris kan zeer enthousiast over zijn project 
vertellen.  

10. Aandachtpunten voor de A.L.V. De vergadering vindt de voordracht van Chris een 
geschikt onderwerp voor de A.L.V.. Verder zal Floor een lezing geven over de 
insecten in zijn volkstuin op Westkapelle. In de A.L.V. wordt ook afscheid genomen 
van Isaac Bebelaar als c.c. van Oostkapelle. Arianne Lous zal Isaac opvolgen.  

11. Rondvraag: Floor deelt mee dat de gemeente op de volkstuinen van Westkapelle 
onderzoekt of er PFAS in de grond zit. De kans is vrij groot, maar afhankelijk van de 
mate van vervuiling kun je pas vaststellen of de producten gegeten kunnen worden. 
En zo ja, in welke mate.  De leden zullen op korte termijn ingelicht worden.  Om de 
taak van de c.c.’s te verlichten spreken we af dat de c.c.,s aan het bestuur melden 
wanneer er tuinen zijn die slecht worden onderhouden. Het bestuur neemt, na een 
controle,  dan contact op met de betreffende huurder. Er is een groot verschil tussen 
een verwaarloosde tuin en een alternatief beheerde tuin. Er mag nooit overlast zijn 
bij de naburige tuinders. Hans Geertse vraagt of er voor ieder complex een woelvork 
aangeschaft kan worden. (Bestuur denkt hier over na) Jan de Groot meldt dat hij 
gestopt is met ploegen en frezen van volkstuinen.  

12. Afsluiting : Floor Arts sluit af met het aanbieden van een hapje en een drankje. De 
complex coördinatoren en bestuursleden worden bedacht met een mok.              
Dank voor jullie aanwezigheid, het was een gezellige en informatieve bijeenkomst. 
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